
Z A P I S N I K 

(Ekstrakt) 

Sa IV (četvrte) sednice Odbora za politiku i finansije – Dragaš, održane 30.03.2022.godine u 09:00 

časova, sa ovim: 

 

DNEVNI RED 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnog sastanka, 

2. Razmatranje materijala Skupštine za 6 sednicu Skupstine opstine,  

3. Eventualno. 
 

g. Uran Halimi – Hoce li neko da uzme reč? Nastavljamo sa usvajanjem dnevnog reda, Ko je za sa 6 

glasova, Odobreno. Ko je za usvajanje zapisnika, primedbe na zapisnik? Ko je za 6 glasova za odobreno. 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 6. sednicu ... 

Tačke dnevnog reda materijala sednice su: 

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne sednice 

2. Osnivanje komisije za prikupljanje dokaza po zahtevu Ombudsmana povodom žalbe g. 

Feim Sali,  

3. Imenovanje komisije za dodelu opštinske nepokretne imovine,  

4. Davanje na koriščenje opštinske nepokretne imovine (apoteka),  

5. Davanje na koriščenje opštinske nepokretne imovine ( Morena),  

6. Davanje na korišćenje opštinske nepokretne imovine ( Opštinski bife),  

7. Predlog Odluka o prenosu sopstvenih nepotrošenih sredstava iz 2021 god. u 2022 god 

8. lzveštaj o rashodima januar-decembar 2021,  

9. Planovi rada Izvršne vlasti opštine za 2022. godinu,  

10. Izveštaj rada lzvršne vlasti za 2022 god,  

11. Eventualno. 

  
g. Uran Halimi – Hoce li neko da doda ili raspravlja o formiranju komisije za prikupljanje dokaza na zahtev 
narodnog advokata povodom žalbe g. Feim Sali. 

 

Artan Loshaj- Čini mi se nerazumnim da se ovde raspravlja jer nedostaje gradonačelnik i ova 

praksa u prošlosti nije bila da ima 2 zamenika gradonačelnika a jedan od njih je trebalo da bude 

ovde, pošto je na poslednjoj sednici, tacka eventualno, gradonačelnik dao predlog i imenovao sve 

članova odbora, dok danas nema nijednog člana odbora, znam da dva moraju biti iz izvršne vlasti 

da bi se sednice nastavile, dva iz izvršne i tri iz skupštine mogu da budu predloženi danas, jednom 

Ranije je predsednik predložio članove skupštine, dok Skupština ima samo to pravo da predlaže 

svoje clanove, ne znam da li možemo da nastavimo sednicu, pošto smo ovde 14 godina, nikada 

se nije desilo da predsednik ili potpredsednik izostane. 



g. Uran Halimi - Ostavljamo za sutra, pod eventualno će dati imena, nastavljamo na treću tačku – 

Imenovanje komisije za korišćenje opštinskih nepokretnosti, s obzirom da smo već imenovali 

komisiju ako neko ima primedbe na treću tačku?... 

g.Artan loshaj- Opet za ovu tačku, komisija koju je osnovao gradonačelnik ima 5 članova ali vidim 

da je politička posto nema odbornika iz opozicije, ali on ima glasove i glasace, ali problem je što 

su Sejfidin Mejzini i Xhylferije Bahtijari iz Skupštine. Znam da predsednik nema pravo da daje 

predloge iz Skupštine i sutra na sednici moramo sami da damo predloge i primedbu mi smo 

delegati koje je narod izabrao da sačuvamo identitet. 

Munir jonuzi- Pozdrav, kratko cu reci u vezi Artanove upadice da nema delegata iz opozcije. 

Nevecinska zajednica je zastupljena od strane izvrsne vlasti, t je Islam Redzeplar. Podrzavam stav 

Artanov da treba biti i jedan clan iz opozicije. Mislim da je komisija greska, skupstina u 02 mesecu 

npravljena je promena, Xhylferie je zamenjana sa Driton Ademi, ova greska nije ispravljen. 

z. Uran Halimi - Što se tiče ovog predloga, ovo je potpuno novo pošto su prethodni propali i ovo 

je nova komisija koja je predložena pre odrzavanje ove sednice a ne ranije, tako da sutra imamo 

priliku da predložimo nove članove. 

Munir Jonuzi - Ova odluka je od prosle skupstine. Citam zapisnik: Dobili ste predlog odluku da se 

skine Xhylferije i da se umesto nje predlozi jedan clan iz PDK. Predsedavajuci iz PG PDK-a Shpetim 

predlaze Driton Ademi, i ova Odluka je suvojena sa 24 glasova Za.  

z. Uran Halimi - Nastavljamo sa tačkama 4,5,6 jer su iste ako se slažete.  

Artan Loshaj- Dobro je da se pročita zapisnik gradonačelniku jer nema predstavnika da ih 

prosledi, ova tri lokala su morale da se stave na dnevni red, imam pitanje za gradonačelnika, SO 

Dragaš ima preko 40 lokala u vlasništvu, meni deluje sumnjivo, ili hoće da favorizuju lokalE ili hoće 

neke da kazne dok ne dobijemo kompletan spisak, jer ima i onih koji nemaju ni ugovor sa 

Opštinom, pošto se po okončanju procedura sklapa ugovor između Gradonačelniku i vlasnika, 

Gradonačelniku je potrebno da bude upoznat, ali kao što se vidi ovo je uradio g. Qamail Kolloni, 

i potrebno je pojašnjenje. Takođe me zanima koliki su dugovi ovih meštana i šta dalje mogu da 

urade sa ovim meštanima. Konačno, predsednik će nam ili sutra dati pojašnjenja ili ako nam ne 

da pojašnjenja neka se odloži za drugu sednicu. 

z. Uran Halimi - Nastavljamo do tačke 7. Da li neko želi da ja uzmem reč? .... NE. 

Nastavljamo do tačke 8, da li neko želi da uzme reč? .... 
Artan Loshaj-  Izveštaj o rashodima januar-decembar 2021, Planovi rada opštinske izvršne vlasti 
za 2022, Izveštaj o radu za 2022, Eventualno. Bez prisustva predsednika nemamo tu o čemu da 
pričamo i mislim da ovu sednicu treba zatvoriti, a vi delegati opozicije kažite da vaš predsednik 
prisustvuje jer nas 12 godina nikada nije bio odsutan. 
 
z. Uran Halimi -  Eventualno imamo dosta zahteva za zdravstvenu pomoć koje su građani upućivali, 
istim upućenim gradonačelniku, zahtevi za novčanu pomoć za lečenje, ja sam predložio da se ovi 



prenesu u nadležnost gradonačelnika, neka im pomozite, ima zahteva od preko 2000 evra, na 
primer Crveni krst je dao zahtev preko 2000 evra i zahtev za registraciju vozila 360 evra, gume za 
vozila 294 evra itd. I dobro je da ove zahteve delegiram gradonačelniku da se on pozabavi njima. 
 
g.Artan Loshaj- Želeo sam da pokažem kako su stvari tekle ranije, u vreme Salima 

predsedavajuci mu je slao zahteve dok u vreme Šabana on se plasio da donese odluku pa je 

zahteve slao komisiji, dajem kao predlog do 999.00 evra je da predsedavajući može sam da 

donese odluku bez pitanja Skupštine, od 1000€ -1999€ ima pravo da daje Komitetu, ranije je 

postojala komisija od 3 člana za koju znam da li je još važeća, ako treba da ode u komitet za 

zdravstvo i oni postavljaju dijagnoze, a za iznos je tradicija da predsednik odredi cenu jer mi ne 

znamo koliko sredstava ima. 

g.Uran Halimi - imamo zahtev od 5200 € nismo ni stručnjaci koji bi da istražuju slučaj ovog 

podnosioca. 

g.Arjeta Skeraj- Oni sa velikim iznosima su uvek slati Predsedniku i u saradnji Predsednik i KPF 

su doneli odluku, male zahteve treba ispitati da predsedavajući ne ispadne loše, dobro je da na 

Sledeći odbor predsednik bude ovde i da ih usvojimo. 

g.Uran Halimi – Imamo dva zahteva, da se ove tačke dnevnog reda odlože do dolaska 

Predsednika, ili da se te zahteve delegiraju Predsedniku. 

g.Arjeta Skeraj- Zahtevi za zdravstvo su preneti i pre toga Komisiji na razmatranja, koje su 

izabrane za ovaj posao, za druge stvari do sledećeg Komiteta ja nece glasati. 

g.Uran Halimi – Ko je za prenošenje ovih zahteva gradonačelniku? sa 6 glasova za Odobreno. 

Artan Loshaj- U subotu sam bio na poslu i SO je postavila logo na sva vozila i koliko znam QKMF 

ima svoj logo, ovo mi se čini kao marketing ili "šminka". Mi imamo velike probleme u 

zdravstvene ustanove, kako vanredne nestašice lekova sa esencijalne liste ranije tradicija 

gradonačelnika je bila kao i Uprava za zdravstvo da je kupovala lekove za negu i sada 2-3 

meseca radimo lošije nego 99 godina, nedostaje mnogo lekova, ovo zaustavljanje je izvršio D.F 

jer smo prema njemu zloupotrebljavali zdravstvo, zdarvstvo je moja slaba tacka i nadam se da 

će moji zahtevi biti ozbiljnije shvaćeni. I ako ima zloupotreba neka idu na sud, ja cu biti srećan, 

ali sa pocinjemo za dezurstvomo bez ičeg suštinskog od lekova je neprihvatljivo. 

g.Uran Halimi- Ako nema ništa dodati, proglasavam ovaj stastanak zatvorenim. 

 

Predsedavajuci komiteta:  

Uran Halimi 

___________________________ 


